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زندگینامه شهدای پلیس فیلم 
می شود

فرمانده انتظامی کل کشور گفت: زندگینامه 
شهدای پلیس فیلم و سریال می شود.

ایسنا  با  رادان در گفت وگو  سردار احمدرضا 
انتظامی  فرمانده  ابتدای سال ۱۴۰۳،  از  گفت: 
فراجا در سراسر کشور بیش از ۹۰ شهید در راه 

امنیت هموطنان فدا کرده است.
وی با تاکید بر اینکه مردم باید با این شهدا 
که جان شیرین خود را فدای آسایش و آرامش 
ما کرده اند؛ بیشتر آشنا شوند، به افتتاح شهرک 
افتتاح  با  افزود:  و  کرد  اشاره  پلیس  سینمایی 
کارگردانان،  امیدوارم  پلیس،  شهرک سینمایی 
نویسندگان، بازیگران و تهیه کنندگان متعهد، 
پای کار آیند و ایثار و فداکاری ماموران پلیس را 

به همه مردم نشان دهند.
اگر  داد:  ادامه  کشور  کل  انتظامی  فرمانده 
هنرمندان متعهد امروز  وظیفه خود را انجام 
ندهند فردای قیامت در برابر ذهن ربوده شده 
مردم توسط استکبار داخلی باید پاسخ دهند و 
پاسخگوی کسی باشند که جان شیرین خود را 

برای امنیت ما فدا کرده است.
وی افزود: تولیدات فرهنگی می تواند امنیت 
ذهنی را در ذهن مخاطب تداعی کند که این 
مسئله باعث می شود امنیت عینی نیز بیشتر 

نمایان شود.
رادان در پاسخ به این پرسش که زندگینامه 
شهدای پلیس در اختیار هنرمندان قرار داده می 
شود تا فیلم و سریال واقعی آنها ساخته شود؛ 
این  در  هنرمندان  که  چیزی  آن  همه  گفت: 
عرصه نیاز داشته باشند را در اختیار آنها قرار می 
دهیم تا تولیدات پلیسی کشور افزایش پیدا کند.

رئیس پلیس راهور پایتخت اعلام کرد
استفاده از هوش مصنوعی برای 

کنترل ترافیک تهران

رئیس پلیس راهور تهران بزرگ گفت: برای 
استفاده  مصنوعی  هوش  از  ترافیک  مدیریت 

خواهیم کرد.
سردار سید ابوالفضل موسوی پور در گفت وگو 
با ایسنا گفت: ما در پلیس تهران بزرگ قصد 
داریم از هوش مصنوعی برای کنترل و مدیریت 
بهتر ترافیک تهران استفاده کنیم و در حال انجام 

مطالعات این طرح هستیم.
وی افزود: ما قصد داریم برای اجرای یک طرح 
را  امکان  این  برای شهروندان  هوشمند جدید، 
فراهم کنیم که وقتی وارد سایت یا درگاه پلیس 
راهور شدند؛ با وارد کردن مبدا و مقصد خود 
در این درگاه، از اطلاعات در طول مسیر باخبر 

شوند. 
رئیس پلیس راهور تهران بزرگ ادامه داد: به 
ترافیک شده،  باعث  تصادفی  اگر  مثال  عنوان 
راهی مسدود یا بسته شده، درختی سقوط کرده 
و غیره افراد از این اتفاقات با خبر شده و وارد این 

مسیرها نشوند.
از طریق همین  موسوی پور گفت: همچنین 
سایت بتوانند مسیرهای جایگزین را نیز پیدا کنند 

تا ترافیک آن مسیر، بیشتر نشود. 
برنامه  از بسترهای  توانیم  افزود: ما می  وی 
های »بلد« و »نشان« برای این طرح استفاده 
کنیم که زمان کمتری نیز می برد اما می خواهیم 
و  تر  تخصصی  صورت  به  راهور  پلیس  در 

اختصاصی، این امر را دنبال کنیم. 
کرد:  اظهار  بزرگ  تهران  راهور  پلیس  رئیس 
مطالعات طرح استفاده از هوش مصنوعی برای 
کنترل و مدیریت بهتر ترافیک تهران آغاز شده و 
حداکثر تا یک سال دیگر، این طرح نیز اجرایی 

می شود.

تعیین تکلیف مطالبات پرستاران در 
نشست سه شنبه مجلس

قرار است وزیر بهداشت و رئیس سازمان برنامه 
و بودجه برای تعیین تکلیف مطالبات پرستاری، روز 
سه شنبه در نشست کمیسیون بهداشت و درمان 

مجلس حاضر شوند.
به گزارش مهر، مشکلات جامعه پرستاری کم 
کم به یک درد مزمن تبدیل شده که هر از گاهی 
مسئولان حوزه سلامت و البته دولت ها، با تزریق 
یک مسُکن، به دنبال کاهش آلام پرستاری هستند. 
در حالی که با چنین مسُکن هایی نمی توان انتظار 

داشت که شرایط پرستاری از بحران خارج شود.
کمبود نیروی پرستاری، تأخیرهای طولانی مدت 
در پرداخت مطالبات پرستاران، اضافه کاری های 
چالش هایی  جمله  از  و…،  مهاجرت  اجباری، 
هستند که جامعه پرستاری را درگیر ساخته و باعث 
شده وضعیت پرستاری در مراکز درمانی کشور به 

شدت بحرانی شود.
همین موضوع باعث شد که برخی از پرستاران 
در شهرهای مختلف نسبت به وضعیت حرفه و 
معیشت خود دست به اعتراض بزنند و در نهایت، 
همان  در  و  چهاردهم  دولت  آمدن  کار  روی  با 
پزشکیان،  دولت  کابینه  تشکیل  ابتدایی  روزهای 
وعده پرداخت مطالبات پرستاری مورد توجه قرار 
گرفت و بودجه ای به همین منظور به دانشگاه های 
علوم پزشکی تزریق و به حساب پرستاران واریز 

شد.
نتوانسته  هرگز  مقطعی  اقدامات  چنین  اما، 
و  باشد  پرستاری  جامعه  برای  امیدی  کورسوی 
مشکلات آنها همچنان پابرجاست. حالا، در آستانه 
رئیس  و  بهداشت  وزیر  است  قرار  پرستار،  روز 
سازمان برنامه و بودجه به کمیسیون بهداشت و 
درمان مجلس بروند تا قبل از اینکه بررسی لایحه 
وضعیت  شود،  شروع  مجلس  در   ۱۴۰۴ بودجه 
مطالبات پرستاری؛ مشخص و تعیین تکلیف شود.

سلمان اسحاقی سخنگوی کمیسیون بهداشت 
و درمان مجلس، با عنوان این مطلب که تاکنون 
بیش از سه جلسه را حول محور پیگیری مطالبات 
پرستاران برگزار کردیم، گفت: بر همین اساس با 
توجه به نزدیک شدن به روز پرستار، روز سه شنبه 
هشتم آبان ۱۴۰۳ با دعوت از وزیر بهداشت و رئیس 
سازمان برنامه و بودجه در جریان آخرین وضعیت 
اجرای مصوبات و مطالبات پرستاران قرار خواهیم 

گرفت.
وی افزود: رئیس و اعضای کمیسیون بهداشت و 
درمان مجلس به صورت جدی از مسئولان مربوطه 
شنبه  سه  روز  نشست  در  که  دارند  درخواست 
شرکت کنند چرا که حضور مسئولان مربوطه در 
جلسه کمیسیون بهداشت مجلس، اراده ای برای 

تحقق مطالبات پرستاران خواهد بود.
در همین راستا، محمد شریفی مقدم دبیرکل 
خانه پرستار، با عنوان این مطلب که همه می گویند 
اما  هست  بودجه  اتفاقاً  گفت:  نیست،  بودجه 
متأسفانه در جای دیگر و برای گروه های دیگر نظام 

سلامت هزینه می شود.
وی، بر اصلاح پرداختی به پرستاران بابت اضافه 
کاری تاکید و تصریح کرد: حداقل ساعت اضافه 
کاری پرستار، باید ۱۰۰ هزار تومان باشد و این عدد 

کاملاً منطقی و قابل قبول برای مسئولان است.
نتوانیم  که  زمانی  تا  افزود:  مقدم  شریفی 
کنیم،  ایجاد  پرستاران  برای  را  شغلی  انگیزه های 
نمی توان انتظار داشت که شرایط کار برای آنها قابل 

قبول باشد.

کمبود شیرخشک به دلیل تقاضا برای 
برندهای خاص است

مکمل  و  سنتی  طبیعی،  فرآورده های  مدیرکل 
سازمان غذا و دارو، گفت: کمبود شیرخشک در 
کشور وجود ندارد و مشکل تنها ناشی از تقاضای 

بالا برای برخی برندهای خاص است.
به گزارش خبرگزاری مهر، علیرضا رستمی افزود: 
و  پایداری  حفظ  درباره  که  نگرانی هایی  وجود  با 
تاب آوری زنجیره تأمین شیرخشک در بازار مطرح 
دچار  محصول  این  تأمین  نظر  از  کشور  است، 
به  اصلی  کرد: مشکل  تأکید  نیست. وی  کمبود 
تقاضای مردم برای برندهای خاصی از شیرخشک 
خانواده ها  از  بسیاری  افزود:  رستمی  برمی گردد. 
دقیق،  غیر  بعضاً  پزشکی  توصیه های  به دلیل 
تجربه های قبلی یا باور به کیفیت بالاتر، به دنبال 
باعث  مسئله  این  و  هستند  مشخصی  برندهای 

می شود احساس کمبود در بازار شکل بگیرد.
به  توجه  با  خواست  مردم  از  همچنین  وی 
بازار  در  که  استانداردی  و  جایگزین  محصولات 
موجود است، نگرانی های خود را کاهش دهند و 
مطمئن باشند که محصولات مورد نیاز نوزادان در 

دسترس است.

مشکلات اقتصادی همیشه باعث بروز معضلات 
به  رو  جامعه  در  فقر  هرچه  می شود.  اجتماعی 
به  نیز  اجتماعی  مشکلات  و  بزه ها  برود  افزایش 
همان اندازه افزایش پیدا می کند. پدیده تازه ای که 
حالا باعث شده جامعه شناسان نسبت به افزایش 
و آسیب های احتمالی بعدی آن ابراز نگرانی کنند، 
قیمت  افزایش  دلیل  به  اشتراکی  مساله خانه های 
اجاره بها مسکن و ناتوانی افراد از تامین هزینه های 

مسکن در شهرهای بزرگ است.
به گزارش تجارت نیوز، همان طور که طی سال های 
گذشته این افزایش اجاره بها به رانده شدن تعداد 
زیادی از افراد به حاشیه شهرها انجامید و گسترش 
حاشیه نشینی نیز به یکی از دلایل بروز و افزایش 
معضلات اجتماعی تبدیل شد، حالا مساله خانه های 
اشتراکی نیز چالشی تازه در جامعه به شمار می رود، 
طلاق،  مانند  آسیب هایی  بروز  عامل  که  چالشی 

افزایش فساد و... خواهد بود.
خانه های اشتراکی زاییده مشکلات اقتصادی است

به  دراین باره  جامعه شناس،  قرایی،  امان الله 
تجارت نیوز می گوید: »خانه های اشتراکی هم یکی 
دیگر از معضلاتی است که زاییده افزایش فقر در 
جامعه است. وقتی افراد برای تامین معیشت خود 
با انواع و اقسام مشکلات مواجه اند و از طرف دیگر 
تامین هزینه های زندگی برای اکثریت آنها سخت و 
توان فرساست، هر کسی دنبال راهی برای فرار از این 

مشکلات است.«
او می افزاید: »چنین مسائلی در جامعه می تواند 
همان طور  باشد.  آسیب ها  از  بسیاری  بروز  عامل 
و  حاشیه نشینی  درباره  بارها  جامعه شناسان  که 
بابت مساله خانه های  تولید فقر هشدار داده اند، 
اشتراکی نیز نگرانی هایی در میان است. اینکه افراد 
مجبور  مختلف  آداب  با  و  مختلف  فرهنگ های  از 
باشند به دلیل مشکلات مالی در یک خانه زندگی 
کنند می تواند عامل بروز بسیاری از مشکلات باشد.«
با هجوم کارگران فصلی به شهرهای بزرگ مواجه 

هستیم
»متاسفانه  می دهد:  توضیح  جامعه شناس  این 
بغرنج تر  روز  هر  ما  جامعه  در  اقتصادی  شرایط 
می شود و این مساله به آسیب های اجتماعی دامن 
می زند. ما الان با هجوم کارگران فصلی به شهرهای 
بزرگ مواجه هستیم، کارگرانی که به دنبال کار و 
کسب درآمد راهی این شهرها می شوند اما از نظر 

اقتصادی توان زندگی در این شهرها را ندارند.«
قرایی ادامه می دهد: »افزایش هزینه های روزمره 
زندگی افراد را تحت فشار قرار می دهد. مردم دنبال 
راهی برای برآمدن از پس هزینه های زندگی هستند. 
افرادی که به هر دلیلی توان اجاره منزل ندارند، یا 
به سرایداری روی می آورند یا حالا گزینه خانه های 
مطرح  بنگاه داران  سوی  از  بیشتر  که  را  اشتراکی 

می شود انتخاب می کنند.«
خانه های اشتراکی آغاز بروز مشکلات اخلاقی است

»زندگی  می گوید:  جامعه شناسی  استاد  این 
اشتراکی افرادی که هیچ سنخیتی از نظر فرهنگی 

و اخلاقی با هم ندارند به بروز تنش ها و مشکلات 
اخلاقی می انجامد. افراد شاید به دلیل مشکلات 
در  اما  بدهند  راهکارهایی  به چنین  تن  اقتصادی 
هم  از  عامل  می تواند  راهکار  این  طولانی مدت 
پاشیدن زندگی زناشویی و بروز اختلافات فرهنگی 

و... باشد.«
قرایی اضافه می کند: »ما در مساله حاشیه نشینی 
با بحث افزایش فساد و فحشا مواجه هستیم، در این 
مورد هم می توان پیش بینی کرد که چنین اتفاقاتی 
مادامی که  به هر حال  بود.  نخواهد  از ذهن  دور 
افکنده  بر جامعه سایه  فقر  و  اقتصادی  مشکلات 

افزایش و شدت آسیب های  باید منتظر  ما  باشند 
در  و...  سرقت  فساد،  اعتیاد،  جمله  از  اجتماعی 

جامعه باشیم.«
او در پایان می گوید: »مهم ترین عاملی که می تواند 
از بروز چنین معضلاتی در جامعه جلوگیری کند 
فراهم آوردن شرایط رفاه نسبی و نرمال برای تمام 
افراد جامعه است. اما تا وقتی فقر بر زندگی اکثریت 
باشد  افکنده  سایه  جامعه  افراد  اتفاق  به  قریب 
اجتماعی  آسیب های  و  معضلات  کردن  ریشه کن 
تدابیر  دراین باره  باید  و  می رسد  نظر  به  غیرممکن 

خاصی اندیشیده شود.«

یک عضو شورای شهر تهران با اشاره به پروژه های رسانه ای علیه 
منتقدان عملکرد شهردار تهران می گوید:  امروز امپراتوری رسانه ای 

تلاش می کند که صدای منتقدین آقای زاکانی را خفه کند.
به گزارش خبرآنلاین، دو سوال از شهردار تهران در نوبت طرح در 
صحن علنی شورای شهر تهران، سوال سوده نجفی از شهردار تهران 
که با موضوع آدرس ۲۰۰ هزار مسکن کلنگ زده شده توسط شهردار 
است و جعفر تشکری هاشمی، رئیس کمیسیون عمران و حمل 
و نقل شورای شهر تهران، پنجمین سؤال رسمی از شهردار تهران 
را مبنی بر رفع ابهامات واگذاری و بهره برداری از تاکسی ون های 

واگذار شده؛ کلید زد.
مهدی چمران رییس شورای شهر تهران تصمیم ندارد فعلا از 
شهردار تهران برای حضور در صحن دعوت کند. او دلیل عدم رعایت 
زمان ۱۰ روزه برای حضور در صحن شورای شهر را شرایط عمومی 

کشور می داند.
براساس دستورالعمل ها، اگر اعضا به عملکرد شهردار یا عملیاتی 
در شهرداری اعتراض دارند نخست  به صورت تذکر مطرح و در 
صورتی که تذکردهنده قانع نشود تذکر به صورت سوال طرح خواهد 
شد؛ که در این صورت رئیس شورا سؤال را به طور کتبی به شهردار 
اطلاع داده و حداکثر ظرف ۱۰ روز پس از ابلاغ، شهردار موظف به 
حضور در جلسه عادی یا فوق العاده شورا و پاسخ به سؤال است.  
»فعالیت های  عنوان  با  سلیمانی  نرجس  نیز سوال  این  از  پیش 
حمل ونقل  وضعیت  بروزرسانی  و  بهبود  حوزه  در  عملیاتی شده 
عمومی روزمینی به ویژه تجهیزات و توسعه ناوگان اتوبوسرانی به 
تفصیل چه بوده است؟« به عنوان اولین پرسش از شهردار تهران 
در شورای ششم به هیات رییسه داده شد اما شهردار تهران در 

مهلت قانونی به این پرسش پاسخ نداد.
برخی از کارشناسان شهری معتقدند رییس شورای شهر رفتار غیر 
قانونی انجام نداده است، اما به نظر می رسد این نوع رویه ها با نفس 
تصمیم گیری شورایی در تضاد باشد. با مهدی اقراریان، رییس کمیته 
نظارت شورای شهر تهران درخصوص تاخیر در پاسخگویی به سوال 

از شهردار گفت و گوی کوتاهی کرده ایم که در ادامه می خوانید: 
آقای چمران گفته اند به خاطر شرایط جامعه نیازی نیست مهلت 
۱۰ روزه پاسخ به سوال از شهردار رعایت شود،  درحالی که آقای 
شهردار می گویند آمادگی دارند که به سوال های اعضا پاسخ دهند 
و خودشان از حضور درصحن شورا استقبال کرده اند به عنوان یک 
عضو کمیسیون نظارت و حقوقی شورا می خواستم به این پرسش 

پاسخ دهید که آیا ریاست شورا چنین مجوزی را دارند؟
در مجلس هم بعضا ما شاهد این موضوع هستیم. طراحان سوال 
)افرادی که سوالی را مطرح می کنند و یا احیانا تذکری را می دهند( 
این حق برایشان محفوظ هست به منظور بررسی بیشتر و یا با 
توجه به شرایطی عمومی کشور پاسخگویی به سوال را به تاخیر 
بیندازند. به هر حال ما نمی توانیم واقعیت را در نظر نگیریم با توجه 
به ترورهایی که رژیم اشغالگر قدس انجام داده و اتفاقاتی که در 

سطح منطقه افتاده است.

اما از منظر قانونی طراحان سوال خودشان بخواهند می توانند 
زمان بیشتری داشته باشند، تا موضوع را بررسی کنند و به گفت وگو 
بنشینند. اینکه آیا الزاما در مهلت قانونی بیاید و در صحن شورا 
مطرح شود، به نظر من یکی از جاهایی هست که ما شاهد سکوت 
هستیم. درست است که مهلت قانونی ۱۰ روزه مشخص شده، اما 
از این طرف هم اگر طراحان سوال یا طراح سوال خودش بخواهد که 
اطلاعات بیشتری داشته باشد و پاسخ های بیشتری را بشنود، این 

امکان برایش وجود دارد.
اما من می خواهم به یک مساله ای فراتر از این اشاره کنم و آن 
اینکه به نظر می آید مسائل مربوط به فضای عمومی کشور نباید 
برای ما دغدغه ایجاد کند. ضمن احترام به نظر ریاست شورا به 
هر حال آن نکته ای که شما فرمودید تدبیر ایشان است و احتمالا 
با طراحان سوال گفتگو کردند، اما باور من این است که نباید این 
اتفاقات باعث اخلال در روند اقدامات قانونی چه مجلس شورای 

اسلامی و چه شورای اسلامی شهر تهران بشود.
درست است، در بعد ملی ما چنین ملاحظاتی را نداریم.

 در همین ایام ما شاهد این هستیم که نمایندگان مجلس سوالاتی 
را مطرح می کنند، وزرا در کمیسیون ها حاضر می شوند و به سوالات 
پاسخ داده می شود و در مورد شهردار تهران هم به نظر من این روند 
باید دنبال شود و یعنی ایشان در صحن حضور پیدا کنند و سوالات 
مطرح شود و ایشان هم پاسخ خودشان را بدهند. نباید جای نگرانی 
وجود داشته باشد؛ هرچند  همان طور که در گذشته گفتم شهردار 
تهران در شورا موافقینی و مخالفینی دارند. باور برخی از مخالفان 
این است  که استمرار حضور آقای زاکانی در سکان مدیریت شهر 
تهران، باعث زیان و خسارتِ به شهر است  و قبلا هم به صراحت 
اعلام کردند که حتی اگر یک روز زودتر جابجا بشوند، این را به نفع 

تهران می دانند.
اما از طرف دیگر؛ ایشان موافقین سرسختی هم در صحن شورا 
و در بین نمایندگان دارند. من فکر می کنم که باید نگاه و نظر هر 
دو طرف را با همدیگر دید. ما شاهد یک مسیری هستیم که این 
مسیر خواسته یا ناخواسته ما را با یک موضوعی مواجه می کند و آن 
موافقین آقای زاکانی و مخالفین آقای زاکانی هست. این مساله ی 

بسیار مهمی است.
مخالفین آقای زاکانی چه می گویند؟

 مخالفین آقای زاکانی منتقد سبک، شیوه، مدل، روش و الگوی 
مدیریتی ایشان در شهر تهران هستند. می گویند ما این شیوه و این 
سبک مدیریت را قبول نداریم و یا این نحوه ی برخورد را قبول نداریم. 

این نظر بخشی از مخالفین آقای زاکانی هست.
موافقین چه؟

 می گویند ما این شیوه و این روش را قبول داریم. البته ممکن 
است در بین موافقین هم نقدهایی نسبت به عملکرد شهردار باشد، 
به نظر می آید این شهروندان تهرانی هستند که در چشم انداز آینده 
انتخاب خواهند کرد که آیا زاکانی و نگاه و نظر او بر شهر تهران 
حاکم باشد. یعنی این الگوی مدیریتی استمرار پیدا بکند یا الگوی 

مدیریت دیگری جایگزین نگاه و نظر آقای زاکانی باشد. من از همین 
فرصت استفاده می کنم و از همه ی شهروندان تهرانی به ویژه جوانان 
و نسلی که منتقد الگوها و رفتارهای مدیریتی بعضی از افراد هستند 

خواهش می کنم که نسبت به این مسائل بی تفاوت نباشند.
به نظر می آید فشارها بر منتقدان عملکرد شهردار تهران بیشتر 

شده است؟
من به نوبه ی خودم سعی کردم در شورای اسلامی شهر تهران 
در مواردی صدای جوانان و نسلی باشم که فکر می کند هیچ کسی 
صدای او را نمی شنود. نسلی که به شیوه  و الگو و روش و حتی 
گفتمان آقای زاکانی به عنوان یک نماد و به عنوان یکی از صدها 
مدیری که ممکن است در کشور این نگاه را داشته باشند؛ نگاهی 
که به دانشجو در محیط دانشگاه به صراحت می گوید »گلویت 
را بمال«، نگاهی که به خبرنگار صداوسیما به صراحت می گوید 
شهر  شورای  اعضای  به  که  نگاهی  شماست«،  کمر  از  »اشکال 
می گوید که اینها یک اقلیتی هستند، نگاهی که مبتنی بر از بالا 
نگاه کردن به پایین هست. من خواهشم این است که جوانان ما، 
دخترها و پسرهای ما، نسل سوم و چهارم ما و دهه هشتادی های 
ما اگر الگو و سبک مدیریتی را نمی پسندند و اگر این شیوه را قبول 
ندارند؛ کمک کنند تا صدای منتقدین به گوش همه برسد. امروز 
امپراتوری رسانه ای تلاش می کند که صدای منتقدین آقای زاکانی 
را خفه کند. من این را به صراحت عرض می کنم که اگر امپراتوری 
رسانه ای بتواند صدای مهدی اقراریان را به عنوان یک نفر خاموش  
کند و ساکت  کند، هزاران و صدها مهدی اقراریان دیگر در این 
کشور هستند که ممکن است صدایشان شنیده نشود، اما به این 
الگو و این شیوه و این روش مدیریتی انتقاد دارند و بخشی از 
دلخوری هایی که امروز وجود دارد برمی گردد به نگاهی که آقایون 

به نسل نو و به جوانان دارند.

پدیده افزایش خانه های اشتراکی بررسی شد

خانه های اشتراکی منشا مشکلات اخلاقی
گروه جامعه - یک جامعه شناس معتقد است: زندگی اشتراکی افرادی که هیچ سنخیتی از نظر فرهنگی و اخلاقی با هم ندارند به بروز تنش ها و مشکلات 

اخلاقی می انجامد.

»امپراتوری رسانه ای تلاش می کند که صدای منتقدین آقای زاکانی را خفه کند«دو سوال از شهردار تهران در شورای شهر
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